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Styrelsen informerar # 10 2018-12-13 
 

Fast information:  
 
Nya projekt 
Inga nya projekt 
 
Ekonomi 

En extraamortering är inbetald under året om 2,4Mkr 
utöver den ordinarie amorteringen på 1,5 Mkr. 

Diskussionen om ränteläget hänsköts till styrelsemötet 
i februari. Ekonomigruppen kommer att gå igenom 
Konjunkturinstitutets och Riksbankens ränteprognos 
som tagits fram. 

Säkerhet 

Vi väntar fortfarande på att få offert från Securitas ang. 
kameraövervakning på och runt takterrassen. 

Information & hemsida  

Om det fortfarande är någon som inte meddelat Linnéa 
sin mailadress/mailadresser och lägenhets nr, ber vi er 
göra det. Viktigt för att få information om vad som 
händer i vår förening. 

Maila till hemsida@linne4145.se 

Beslut togs att stanna kvar hos Telenor med ökad 
surfhastighet 250/250 med bibehållna 17 kanaler, till 
en reducerad kostnad på 10 SEK/lägenhet. Vi får även 
nya boxar och routrar. Ingen fast installation behöver 
göras i respektive lägenhet. 
 
Föreningens lokaler (Biljardrum, Miljörum, 
Tvättstuga etc.) 

Energigruppen har haft sitt första möte. Syfte och 
mål är att optimera våra energikostnader för 
fastigheten. Projektet att fastställa fastighetens 
energistatus är påbörjad. 

Om det finns någon i föreningen som har kunskap och 
arbetar med energifrågor och vill hjälpa styrelsen, vore 
vi väldigt glada. Kontakta i så fall Håkan Moldén 
070 592 89 99. 

Trädgårdsgruppen har träffat WeFix för 
grundarbetet på framsidan. Arbetet kommer tyvärr att 
påbörjas först efter årsskiftet. 
 
Spolningsarbetet är inte klart. Ett antal lägenheter 
återstår. 

Nya medlemmar  

Inga nya medlemmar sedan förra styrelsemötet. 
 

Viktiga datum 

Städning av garaget 18 december. 

09.00 - 10.00    Plan 1 
10.00 - 12.00     Plan 2–3 
12.00 - 14.00     Plan 4–5 
 
Övrig information: 

En julgran har satts upp framför Lidl och vi ska 
försöka få en ljusslinga uppsatt mot hela Linnégatan, 
samt se om vi kan göra det lite juligt. 

Per-Erik på TidX kommer att sätta upp information 
den 27 december om vad ni ska göra med uttjänta 
julgranar.  

Vi har tyvärr haft nattgäst i huset och ber er alla att dra 
igen entrédörrarna efter er. Tidigare hälsade alla på 
varandra, vilket jag tycker är väldigt trevligt. Låt oss 
lära känna vår granne, vilket även underlättar att 
upptäcka om objudna tar sig in. 

Styrelsen tackar Stefan för hans arbete i styrelsearbetet 
och vi kommer att avtacka honom den 15 januari. 
 
 
 
 
 
 

 
 
Vi önskar er alla en riktigt God Jul och ett Gott 
Nytt År! � 
 
Styrelsen  
genom  
Tina Olsén 
 
Nästa styrelsemöte den 4 februari 2019, 
Nästa informationsblad planeras utkomma inom en vecka 
från styrelsemötet. 
 
PS Tala gärna om, om ni saknar någon information, genom 
att lägga ett meddelande i min brevlåda lght 76 (nr 45 plan 
8) DS 
 

 


